
                                      

 

 

Procés participatiu ‘Som de Barri’ 
Acta de la reunió de Bell-Aire i Ametllareda 

 

Data: 7 de març de 2024, de 18 a 20 h 

Lloc: Llar d'infants Sant Nicolau 

Assistents:  8 persones (3 dones i 5 homes) 

Relatoria: Espai TReS · Territori i Responsabilitat Social 

 

Membres de l’equip de govern 

● Àlex Neira Marí - Alcalde 

● Carlos Sánchez Nicolau - 1r Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor 

d’Urbanisme, Habitatge i Protocol. 

● Àngels Solà Jiménez - 3a Tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació. 

● Josep Ruiz i Royo - 5è Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 

Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 

● Joan Arnau Vergel – 4t Tinent d’alcalde. Regidoria de Cultura i Festes i Educació. 

● Carles Canals - Portaveu suplent. Regidor d'Esports, Joventut, Relacions amb les 

entitats i Foment i Promoció d'activitats (subvencions). 

 

Balanç general de la trobada 

 

La trobada va desenvolupar-se amb total normalitat, i els assistents van presentar una 

actitud constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb cordialitat i proximitat. 

Totes les persones inscrites a la trobada hi van assistir. La trobada va començar a les 

18 h i va acabar a les 20 h, i no es va produir cap incidència remarcable. 

 

Qüestions genèriques 

 

S’indica amb una xifra entre parèntesis (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

 

- Obres del barri: quina és la previsió del pla i actuacions de les obres de 

remodelació del barri de l'Ametllareda? (3).  

 
L’Ajuntament encarregarà a una empresa el projecte de la Fase III, que començarà a la 

zona de baix (cota més baixa de la urbanització) per poder fer la intervenció sobre el 

clavegueram i la xarxa d’aigües pluvials. Quan es tingui la proposta, es farà una 

presentació pública a tot el veïnat (prevista durant el mes de maig).  

 

- Mesures per pal·liar la sequera. 

 

S’està treballant en un projecte de recuperació dels pous davant de la urbanització de 

les Lloses. S’estan substituint dues de les canonades principals de subministrament 

d’aigua (de baixa pressió), que eren de fibrociment, per unes de polietilè, per reduir les 

fuites d’aigua. També s’estan fent obres de restauració del dipòsit de la Fornaca.  



                                      
 
- Connexió de clavegueram a la zona de Massorrà.  

 

El regidor d’urbanisme, Carlos Sánchez, farà unes consultes amb el promotor de les 

obres de la nova urbanització de Massorrà, per valorar la possibilitat que les finques 

privades preexistents a la zona, ara amb foses sèptiques, puguin connectar-se al 

sistema de clavegueram.   

 

- Soroll de la carretera i l’autopista (pantalles acústiques). 

  
L’Ajuntament demanarà a la Generalitat de Catalunya que instal·li pantalles acústiques 

al pas de l’autopista C-32 pel terme municipal.  

 
- Previsió d’instal·lació de càmeres de seguretat a l’Ametllareda per millorar la 

seguretat ciutadana. 

  
L’Ajuntament està instal·lant càmeres a diferents punts del municipi, i més endavant se 

n’instal·larà també a l’Ametllareda, però no a curt termini.  

 

- Es pot impulsar que Llavaneres sigui un municipi cardioprotegit? 

 

El poble té 10-12 DEAs (desfibril·lador extern automàtic) i els vehicles policials també 

en tenen. De facto, el poble ja està cardioprotegit.  

 

- Es pot col·locar un dispensador de bosses de defecacions de gossos al barri?  

 

L’Ajuntament està fent una prova pilot al Centre, on s’ha instal·lat un dispensador de 

bosses. Segons els resultats que se n’obtingui, s’estudiarà ampliar l’experiència al 

conjunt del poble.   

 

- Recollida de residus per Nadal i Cap d’Any va ser insuficient.  

 

Es recull i s’agraeix l’observació.  

 

Punts clau del barri 

 

- Quan es produirà l'asfaltatge del carrer d'entrada al carrer Acàcies, hi ha forats 

profunds, perillosos per bicis i motos especialment. 

 

Es va resoldre dos dies després, es van tapar tots els forats.  

 

- Es farà alguna cosa amb l'espai que hi ha a tocar de la Llar d'Infants Pública 
Sant Nicolau? 

 

És un espai privat, l’Ajuntament no hi pot incidir.  

 



                                      
 

 

 

 

 

 

 
Situació de l’espai a tocar de la 

Llar d’Infants Sant Nicolau 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

- La vorera del c. Alzina 70 i la del c. Roures estan en mal estat (3). 
 
S’està pendent del projecte d’urbanització de l’Ametllareda per millorar l’estat de les 

voreres del barri.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Situació del carrer Alzina, 70 

 
Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

 

 

 

 

 

 

Situació del carrer Alzina, 66 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

- Es podria contemplar que els veïns del c. Acàcies, poguéssim estacionar al 

pg. dels Til·lers tenint en compte que disposem d’un accés directe de la nostra 

comunitat a aquest carrer? 

 
Es mirarà la possibilitat que es pugui fer els caps de setmana i períodes de vacances. 

Entre setmana lectiva no es pot fer perquè hi ha l’escola.  

 

 

 

 



                                      
 
- Es pot instal·lar un equipament d’exercicis (cal·listènia) a la zona verda del 

costat del c. Alzina?  

 

S’estudiarà la possibilitat d’instal·lar la cal·listènia. Tanmateix, hi ha altres punts del 

poble on n’hi ha i no han tingut gaire èxit.  

 

 

 

 

 

 

 

Situació del parc infantil del 

carrer Alzina 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

- Sensors de trànsit per al semàfor de la carretera no detecta les motos, a la 
sortida del camí de la Masia a l’avinguda de Sant Andreu de Llavaneres. 

  
L’Ajuntament ho revisarà amb l’empresa de manteniment.  

 

 

 

 

 

 

 
Sortida del camí de la Masia a 

l’avinguda de Sant Andreu de 

Llavaneres 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

 

 

 

 

 

- El c. Alzina té una il·luminació nocturna insuficient, que provoca una sensació 

d’inseguretat. 

 

S’estudiarà la distància entre els fanals, per valorar si posar uns fanals fotovoltaics.  

 

- Es pot millorar la seguretat de circulació al c. de Can Caralt? 

 

S’estudiarà que el carrer sigui d’un sol sentit, però és difícil de fer perquè dificultaria 

l’accés o la circulació al camí de Can Tamis (carreró).  



                                      
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

Entrada del camí de Can 

Tamis al camí de Can Caralt 

 

Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

 

 

- Quan es construirà el pont de l’Ametllareda per travessar la riera de 

Llavaneres? 

 

S’ha demanat un estudi hidrogràfic per poder encarregar després el projecte de 

construcció d’un pont que travessi la riera de Llavaneres i resolgui els problemes d’accés 

els dies de rierades de veïns, l’escola, l’escola bressol, la residència geriàtrica, la zona 

comercial, l’institut, etc. 

 

- Problemes de seguretat ciutadana, enllumenat, brutícia i botellots al parc de 

Can Rivière i el carreró de darrere (Can Caralt). 

 
Ja s’han fet unes actuacions correctores amb un grup conflictiu de joves. D’una banda, 

s’ha fet que l’entorn del Casal de Joves sigui sense fum per evitar la presència de 

fumadors i botellots, que també provocaven incidències d’incivisme i brutícia al pati. 

D’altra banda, es retiraran els bancs del carreró de Can Caralt. També s’ha demanat a 

la Policia Local que revisi cada nit que la porta de darrere del parc està ben tancada. 

 

 

 

 

 

 

 

Imatge  del carreró de Can 

Caralt, darrere el parc de Can 

Rivière.  

 
Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 

 

 

 



                                      
 

- Es poden tancar els llums de les columnes del parc de Can Rivière durant la 

nit? 

 

Els llums s’han de mantenir encesos durant la nit per una qüestió de seguretat.  

- Es pot instal·lar una banda reductora davant de Can Rivière, per millorar la 

seguretat viària? 

 

Ja s’hi ha instal·lat (la fotografia és d’abans de l’actuació municipal).  

 

 

 

 

 

 

 

 

Situació de la banda reductora 

davant el parc de Can Rivière 

 
Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

A més, per millorar la seguretat viària, a la sortida del pont de ferro s’ha desplaçat el 

carril bici per tal de millorar la visibilitat del trànsit.  

 

- Per què no s'ha habilitat el tram de vorera que està enterrat, davant del 
restaurant Vil·la Minerva?  
Nota: aquest punt es troba en el barri de Canafort-El Puntó. 
 

El bordó està construït, però la vorera no. Forma part d’un altre Pla Parcial que no està 

en execució. S’ha demanat que es netegi la vegetació que envaeix la vorera.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Situació de la banda reductora 

davant el parc de Can Rivière 

 
Font: Google Street View. 

Consulta abril 2024 

 
 
 
 
 
 
 



                                      
 
Valoració de les trobades per part de les persones assistents 

 

En finalitzar les trobades, es va distribuir un full de valoració. S’hi demanava també el 

canal pel qual s’havien assabentat de la trobada, i també dades sobre el gènere i l’edat. 

A continuació es presenten els resultats obtinguts al barri de Bell-Aire i Ametllareda, on 

es van recollir 8 formularis (un per torn). Destaca la satisfacció general amb les 

trobades, amb una majoria de persones que manifesten estar “molt satisfetes”.   

 

 
 

 
 

 
 

 



                                      

 

Mapa dels punts esmentats durant les trobades 



                                      

 

 

Recull de fotos 

 

 
 

 

  
  

  



                                      
 

 

  

 
 

 

  
  

  
 


